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Besluitenlijst van de besluitvormende vergadering van de gemeenteraad van Steenbergen 

van 29 februari 2024 

Aanvang:  19:30 uur 

 

Aanwezig: De heer: W.J.P.M. Maas    Plaatsvervangend voorzitter 

 De dames: G.M. van Caam    lid 

   M.C.H.M. Feskens   lid 

    H. Stolk    lid    

 De heren:  C.W. van Agtmaal   lid 

   D. van Agtmaal    lid 

   M. Rijshouwer    lid 

   G.G. de Neve    lid 

    E.G.J. Hobo    lid  

   A.J.D. Kouwen    lid 

   T.P.M. van Es    lid 

   J.H.F. Weerdenburg   lid 

    T.C.J. Huisman    lid 

A.F.C. Theuns    lid 

   J.J.M. Stoeldraijer   lid 

   R.J.M. Geers    lid 

   E.A.H. van Thillo   lid 

   A.P.A. van der Wegen   lid  

   J.C.M. Verbeek    lid  

 Mevrouw: E.P.M. Prent    wethouder  

 De heren: M.H.H.I. Remery    wethouder 

   N. Baali     wethouder 

   C.A.A.M. Gommeren   wethouder 

 De heer:  R.A.J. Defilet    griffier 

 

Afwezig: -  

Pers:-  

Omroep:  

Publieke tribune:   

De besluitenlijst is een opsomming van de genomen besluiten. De integrale audio opname van de 

vergadering is na te luisteren op www.raadsteenbergen.nl bij de vergadering van 29 februari 2024 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Toelating de heer Huijbregts vanwege tijdelijk ontslag 

De heer Weerdenburg heeft verzocht zich tijdelijk te laten ontslaan van het raadlidmaatschap. De 

heer Huijbregts komt op volgorde van de kieslijst in aanmerking om de heer Weerdenburg op te 

volgen als tijdelijk lid van de gemeenteraad. De raad stemt unaniem met dit voorstel. 

http://www.raadsteenbergen.nl/


RD2400073 

2 

 

 

4. Spreekrecht burgers 

Er zijn geen aanmeldingen voor het spreekrecht. 

 

5. Vaststelling van de besluitenlijst van 25 januari 2024 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

6. Vragenhalfuur 

De heer Huisman stelt vragen over de communicatie over de Vestingloop. Er is geen specifieke 

vermelding gemaakt van gratis deelname voor basisschoolleerlingen in de krant. Hij vraagt wat 

het college heeft gedaan om gratis deelname te promoten en waarom het niet is opgenomen in 

de Steenbergse Courant.  

Wethouder Prent zegt dat er onder ander gecommuniceerd wordt via de scholen en Heel 

Steenbergen Actief. Het is niet in de krant gecommuniceerd door een technische uitdaging. Vanaf 

8 maart worden de andere kanalen gebruikt om de gratis deelname te promoten.   

 

De heer Geers vraagt of de Burgemeester van Loonstraat toegevoegd kan worden aan de locaties 

waar de reguliere verkeersmetingen in Steenbergen worden gedaan. Hij wil weten of het college 

bereid is een informatieavond te organiseren in april over het onderzoek naar de rondweg en de 

voortgang van het GVVP. Ook vraagt hij of de werkgroep N257 kan worden betrokken bij de 

verdere invulling van het convenant. Wethouder Remery zegt dat deze straat toegevoegd kan 

worden als tellocatie. Er is al een informatieavond toegezegd over de randweg. Over het GVVP 

wordt via de P&C cyclus geïnformeerd. Wat betreft drempelschouw wordt de raad binnenkort 

middels een raadsmededeling geïnformeerd. De werkgroep kan niet betrokken worden in 

verband met de huidige intentieverklaring. De heer Huisman vraagt of Dinteloord ook betrokken 

wordt bij de informatieavond en of deze in april zal zijn. Wethouder Remery zegt dat de 

informatieavond in april georganiseerd zal worden. Dinteloord wordt betrokken zodra het 

ontwikkelplan klaar is. De heer Kouwen vraagt of de wethouder kan toezeggen of de kade en de 

rest van het tracé ook meegenomen kan worden. Wethouder Remery zegt dat er al een afspraak 

gemaakt is om het GVVP 4 keer per jaar via de P&C cyclus te evalueren.  

 

De heer Huisman vraagt waarom niet was voorzien dat de carnavalsoptocht in Dinteloord 

vertraging opliep door hinder van lantaarnpalen en bomen. Wethouder Remery zegt dat vooraf 

een gesprek heeft plaatsgevonden over de route. De knelpunten zijn hierin opgelost. Een wagen 

voldeed niet aan de gestelde normen van het reglement. Dat leidde tot vertraging. Deze punten 

worden meegenomen in de evaluatie.  

 

De heer Theuns vraagt naar de verkeersveiligheid bij kruising Stierenweg, de stoplichten zijn 

regelmatig defect. Wethouder Remery zegt dat het college hiermee bekend is. De doorlooptijd 

van reparatie is dermate lang door tekort aan materialen. Er wordt gekeken naar oplossingen om 

dit in de toekomst langer te laten functioneren.  

De heer van der Wegen stelt vragen over het windmolenpark Karolinapolder. Hij wil weten of het 

college al een brief van Gedeputeerde Staten heeft ontvangen op hun brief en wat het college 

gaat doen rondom planschades van inwoners. Daarnaast wil hij weten wat er zal gebeuren met 

inwoners die gezondheidsklachten zullen ervaren als gevolg van de windmolens.  

Wethouder Remery zegt dat het college nog geen antwoord heeft ontvangen. De wethouder 
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heeft een gesprek met de gedeputeerde gehad. De beleving van o.a. de dorpsraad zijn daar 

medegedeeld. De provincie en RWB zijn aan zet wat betreft planschades, niet de gemeente. Er is 

geen mogelijkheid meer om de windmolens te voorkomen. De heer Kouwen vraagt om een 

verslag van het gesprek. Wethouder Remery geeft aan dat er geen verslag is gemaakt. De heer 

Stoeldraijer vraagt naar de mogelijkheden voor een loket voor mensen die vragen hebben over 

bijvoorbeeld woningwaardedaling. Wethouder Remery zegt dat dit beter bij de Provincie en Rwb 

kan blijven liggen.  

 

De heer van der Wegen stelt vragen over bushalte Noordlangeweg Dinteloord naar aanleiding 

van zijn beantwoorde schriftelijke vragen. Hierin staat dat de behoeftes om deelmobiliteiten te 

plaatsenminder sterk aanwezig zijn, wat bedoeld het college hiermee? Hij vraagt naar welke 

voorzieningen goed aansluiten bij de kansen van de bushalte en over welke kansen het dan gaat. 

Hij stelt een aantal technische vragen over de overkapping en het reisinformatiesysteem. Ook 

vraagt hij naar de stand van zaken van het verhogen van het toezichtniveau. Wethouder Remery 

zegt dat er onderzoek is gedaan waaruit bleek dat de behoeftes minder sterk aanwezig zijn. De 

voorzieningen betreffen o.a. het eten en drinken maar ook de pakketmuur. De afmetingen van 

de overkapping heeft hij momenteel niet. De display wordt betaald door de provincie, geldt ook 

voor de operationele kosten. De gemeente betaalt 2500 euro om de display over te nemen. De 

wethouder zegt toe dat de antwoorden over toezicht schriftelijk nagezonden worden.  

 

De heer van der Wegen stelt vragen over de spreidingswet. Hij wil weten of het college al met de 

Provincie overlegd heeft over spreidingswet en wat de vooruitzichten zijn voor Steenbergen. Ook 

wil hij weten wanneer het college inwoners gaat informeren over de opvang van vluchtelingen. 

Ook wil hij weten of de wethouder denkt dat de inwoners zijn stellingname delen dat gemeenten 

een taak hebben om vluchtelingen op te nemen. Wethouder Baali zegt dat die opmerking ‘off the 

record’ gemaakt is. Gemeente Steenbergen staat voor een grote opgave, maar we doen dit samen 

met het district. Er is nog niks bekend over mogelijke locaties. Inwoners zullen geïnformeerd 

worden zodra dit aan de orde is, dat is nu nog niet het geval. Participatie zal volgens het 

aangenomen participatiebeleid plaatsvinden.  

 

De heer van Thillo vraagt of de wethouder ook vindt dat het tijd wordt om een Lokale Inclusie 

Agenda op te stellen. Hij vraagt hoe de wethouder denkt over zaken die op korte termijn 

aangepakt kunnen worden en of er een inventarisatie van de knelpunten gemaakt kan worden. 

Wethouder Baali zegt dat de ervaring van andere gemeenten is dat dit veel tijd en capaciteit 

vraagt. Hij zegt dat dit momenteel niet toegevoegd kan worden aan de huidige prioriteiten 

binnen het sociale domein. Er moet geld voor vrijgemaakt worden als dit eerder uitgevoerd moet 

worden. Het zou binnen toegankelijk sociaal domein, een van de collegeprioriteiten kunnen 

vallen. Er worden al dingen gedaan met digitale toegankelijkheid en toegankelijke taal. Onlangs 

zijn er trapleuningen geplaatst bij het gemeentehuis omdat een nieuwe medewerker met een 

lichamelijke beperking dit opmerkte. Bureau Ongehinderd is ingeschakeld om aandacht te 

schenken aan de fysieke toegankelijkheid. In de aandacht wordt aandacht voor dit onderwerp 

gevraagd. Middels een app kunnen inwoners aangeven in hoeverre zij beperkingen in de ruimte 

ervaren. De heer Kouwen zegt dat het initiatief van de trapleuningen komt vanuit een motie van 

de heer Lambers.  

 

Mevrouw van Caam geeft complimenten over de duidelijke uitleg op het aanslagbiljet voor de 

gemeentelijke belasting. Ze vraagt of het college nog eens uit kan leggen waarom het belangrijk is 
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dat er bezwaar wordt ingediend bij de gemeente en niet via een commercieel bedrijf. Wethouder 

Gommeren zegt dat dit gecommuniceerd wordt via verschillende media. Er zijn nu 45% minder 

bezwaren dan in dezelfde periode in 2023. De wethouder zegt toe na te gaan of het juridisch 

mogelijk is om in de communicatie over het maken van bezwaar op de gemeentelijke belastingen 

iets op te nemen op de website over de no cure no pay bedrijven.  

 

07. Zienswijze op het nieuwe actieprogramma van de RWB 

De heer Hobo vraagt wat de toegevoegde waarde van de Rwb voor de gemeente en inwoners is. 

RWB heeft wat hem betreft onvoldoende resultaten geboekt. Nergens in het actieprogramma 

staat iets over de economische haalbaarheid of draagvlak. Wie gaat straks verantwoording 

nemen? Het plan is te veel gefocust op 2030. Het gaat wat hem betreft in een te hoog tempo. Hij 

dient een amendement in. De uitvoeringsgerichte taken kunnen naar de stedelijke regio. Hij wil 

geen extra kosten voor de gemeente Steenbergen, met name met oog op de ravijnjaren. Hij leest 

het dictum voor: 

 

‘Besluit aan de zienswijze toe te voegen:  

• RWB zal zich bezighouden met het verkrijgen van subsidies voor plant-based, bio-based en 

circulaire industrie.  

• RWB zal zich bezighouden met een betere afstemming van onderwijsinstellingen en het 

bedrijfsleven om zodoende beter op elkaar afgestemde arbeidskrachten te krijgen.  

• Bij belangrijke beleidsbeslissingen van RWB dient eerst goedkeuring gevraagd te worden aan 

de gemeenteraad.  

• Alleen projecten met een duidelijk nut of een aantoonbare noodzaak zullen door de RWB met 

een duidelijke kosten baten analyse worden behandeld.’  

De heer van der Wegen vraagt over het derde beslispunt van het amendement wie bepaalt wat 

belangrijke beleidsbeslissingen zijn. De heer Hobo zegt dat dat een kader is dat de raad moet 

stellen.  

De heer Geers zegt dat samenwerking hoog op de agenda moet staan. In de zienswijze staat het 

college het actieprogramma vast voor 2024 maar vindt een herziening voor 2025 noodzakelijk. 

Hij vindt het belangrijk dat er een evaluatie plaats zal vinden over de voortgang van de transitie 

en de regionale samenwerking. Hij wil dit graag opnemen in onze zienswijze. Hij dient daartoe 

een amendement in. Hij leest het Dictum voor: 

 

‘Besluit aan de zienswijze met betrekking tot herziening van het actieprogramma voor 2025 toe te 
voegen: 
Gezien deze transitie vragen we ook om wel het actieprogramma vast te stellen in 2024 maar 

deze in 2025 te herzien (met een aangepast jaarplan over 2025) naar de meest recente 

ontwikkelingen in de regio. En bij deze herziening op te nemen een evaluatie, analyse en concrete 

voorstellen om de governance van de RWB en van de regionale samenwerking te versterken en deze 

volledige herziening voor vaststelling aan te bieden aan de gemeenteraden.’ 

Mevrouw Feskens steunt het amendement van de Volkspartij niet. Het amendement van 

Progressief Samen steunt zij wel, evenals het voorstel van het college.  

De heer Huijbregts ziet dat de gemeente niet alles zelf kan. Hij kan leven met de keuzes die de 

Rwb maakt. Het amendement van de Volkspartij steunt hij niet. De beren op de weg die de heer 

Hobo ziet, ziet hij niet. Het amendement van Progressief Samen steunt hij wel. Hij stemt ook in 

met het voorstel.  

Wethouder Gommeren zegt dat de raad kan besluiten bij de begroting wat er besteedt mag 
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worden aan de Rwb en later aan de Stedelijke Regio. De wethouders in de regio beslissen over 

het beleid. Hij ontraadt het amendement van de Volkspartij. Het amendement van Progressief 

Samen kan hij omarmen. Hij wil een aanvulling doen. De herziening waar over gesproken wordt, 

daar wil hij graag een datum aan toevoegen. In 2024 moet het actieprogramma nog vastgesteld 

worden. Hij stelt daarom 2026 voor.  

 

De heer Hobo stemt niet in met de zienswijze. Hij vreest dat we in een wurggreep komen die niet 

positief is voor onze inwoners. Hij vindt het zonde van het geld.  

De heer Geers heeft in het amendement geen termijn genoemd, maar voorgesteld om in 2025 

die analyse te doen en vervolgens met een rapportage te komen voor de gemeenteraden.  

De heer Theuns stemt in met het voorstel. Het amendement van de Volkspartij steunt hij niet. Als 

alle raden vooraf mee moeten beslissen kom je nergens. Het amendement van de heer Geers 

steunt hij, dit is door de directeur van de Rwb ook al toegezegd. 

De heer van der Wegen ziet niet waar de Rwb in ons democratisch proces past. vraagt een 

schorsing aan. 

De voorzitter schorst de vergadering voor 5 minuten.  

De heer van der Wegen stemt niet in met de zienswijze en ook niet met de amendementen.  

De heer Verbeek gaat akkoord met de zienswijze. Niet met het amendement van de Volkspartij. 

Het amendement van Progressief Samen steunt hij wel.  

De heer van Agtmaal stemt in met de zienswijze. Hij stemt tegen het amendement van de 

Volkspartij en voor het amendement van Progressief Samen.  

 

De voorzitter concludeert dat het amendement van de Volkspartij is verworpen met 3 stemmen 

voor en 16 stemmen tegen. De Volkspartij wordt geacht voor gestemd te hebben.  

Het amendement van Progressief Samen is aangenomen met 15 stemmen voor en 4 stemmen 

tegen. De Volkspartij en Stem0167 worden geacht tegen gestemd te hebben.  

Het voorstel is aangenomen met 15 stemmen voor en 4 stemmen tegen. De Volkspartij en 

Stem0167 worden geacht tegen gestemd te hebben. 

 

08. Ingekomen stukken, mededelingen en toezeggingenlijst 

De ingekomen stukken en toezeggingenlijst van februari wordt vastgesteld.  

 

09. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:35 

 

Aldus besloten in de besluitvormende vergadering van de gemeenteraad van Steenbergen 15 

maart 2024 

 

Griffier de voorzitter  

 

 

 

 

R.A.J. Defilet. MA  R.P. van den Belt, MBA 

 

 


